
Protokoll fört vid Basset Fullmäktige  
28 augusti 2021, Värnamo BHK 

 
CS Ordförande Håkan Hemäng hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§1. Justering av röstlängd. 
Avstämning skriftligt med lista ; namn och LA /RAStillhörighet. 
20 st röstberättigade delegater. 
 
§2. Val av ordförande för fullmäktigemötet. 
CS anmälde Eva Leidebrant ,SKK CS. 
Valdes : Eva Leidebrant 
 
§3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet. 
CS anmälde Magdalena Lindberg  SBaK CS 
Valdes : Magdalena Lindberg 
 
§4. Val av två justerare som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet.  
     De valda justerare är dessutom rösträknare. 
Valdes : Per Nilsson och Cecilia von Braun 

 
§5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av vald delegat och av personer  
enligt § 7  mom. 6. 
Beslut :Mötet hade inget att invända mot vare sig närvaro eller yttranderätt hos icke vald 
delegat. 
 
§6. Fråga om fullmäktige delegaterna blivit stadgeenligt kallade. 
Kallelse har skett via Basset Bladet ,SBaK hemsida, till Lokalavdelningar och RASklubbar . 
Beslut : Fullmäktige Mötet befanns vara behörigen utlyst. 
 
 §7. Fastställande av dagordningen. 
Beslut : Föreliggande Dagordning fastställdes. 
 
 §8. Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning, redogörelse för  

arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse. 
Verksamhetsberättelse för mandatperiod 2018,2019,2020 samt resultat och balansräkning 

för räkenskapsåren 2018,2019,2020 förelåg som skriftligt underlag och inkluderade rapport 
om arbetet med ETT gemensamt medlemskap och avelsfrågor. 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom sida för sida,punkt för punkt med möjlighet att ställa 
frågor . Mötet har inga frågetecken. 

Balansräkning för år 2018,2019,2020 föredrogs . Mötet har inga frågor 
Resultatrapport föredrogs för år 2018,2019,2020 
En mindre vinst från 2020 överförs till 2021 ,  Mötet har inga frågor 
Revisionsberättelsen förelåg i skriftlig form , Mötet har inga frågor 
 

Mötesordförande  Justeras    Justeras 
Eva Leidebrandt    Per Nilsson      Cecilia von Braun 
 



§9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa uppkommen  
vinst eller förlust. 
Beslut : Styrelsens verksamhetsberättelse för perioden 2018,2019,2020 fastslogs 
Beslut : Mötet fastslog den ekonomiska årsredovisningen för åren 2018,2019,2020 
Beslut : Vinst för året 2020 överförs till kommande räkenskapsår 

  
§10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående fullmäktigemöte givit till styrelsen. 

Inget  men arbetet med ETT medlemskap har fortgått och finns med i    
Verksamhetsberättelsen 
  
§11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Beslut : Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för mandatperioden  
    2018,2019,2020 

 
 §12. A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

Styrelsens förslag till verksamhetsplan föredrogs. Arbetet med ETT medlemskap med start       
20230101.Stagdar ändras på kommande Årsmöten 2022. 

Beslut : Styrelsens förslag till verksamhetsplan antogs av mötet. 
         B. Beslut om styrelsens förslag till rambudget. 

Rambudget gås igenom .Mötet har inga frågor. 
    Beslut : Mötet godkänner budgetförslaget. 
         C. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår. 
     Styrelsens förslag om oförändrade avgifter kommande mandatperiod antogs av mötet. 
 
Valberedningens förslag på Centralstyrelse 2021-2022 
Ingen representant från valberedningen närvarande. 

§13. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 samt 
beslut  om suppleanternas tjänstgöringsordning. 

Val av ordförande på 2 år  
Valberedningens förslag :  
Håkan Hemäng      omval 2 år valdes av mötet 

          Val av ledamöter : 
Ronny Westerlund     omval 4 år  valdes av mötet 
Catrin Hulte’n      omval 4 år  valdes av mötet 
Patrik Särenfors   tid. suppl. omval 4 år  valdes av mötet 
Christina Forsgren     nyval  2 år  valdes av mötet 
Har 2 år kvar av mandatperioden : 
Magdalena Lindberg 
Berit Roos  

           
           Val av suppleanter : 

Erik Lundmark   1)   nyval  2 år  valdes av mötet 
Jarko Ikkola  2)   nyval  2 år  valdes av mötet 
 
 
 
Mötesordförande    Justerare   Justerare 
Eva Lejdbrandt    Per Nilsson   Cecilia von Braun 



 
§14. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i dessa stadgar. 
Mattias Ganbrant    nyval  2 år valdes av mötet 
Carina Veen Huis    nyval  2 år  valdes av mötet 
  
§15. Val av valberedning enligt § 10 i dessa stadgar. 
Ordförande / Sammankallande : 
Kurt Johansen   vald 2018  på 4 år kvarstår 
Lars Friberg   vald 2018  på 4 år        kvarstår  
Anette Åkerblom     nyval 4 år  valdes av mötet 
  
§16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13–15. 
Mötet beslutar om omedelbar Justering § 13-15 ;  se bilaga 2  
Justeras ; Per Nilsson och Cecilia von Braun 
  
§17. Behandling av motioner och propositioner samt annat beslutsmässigt ärende.  
Proposition : 
Förslag till förändring av Medlemskap inom SBaK’s klubbar  
Håkan Hemäng föredrar propositionen 
Beslut : Mötet beslutar om ETT Medlemskap med start 230101 
samt stadgeändring av typstadgar § 3 och 4  
(A och B) senast under Årsmöten 2022. 
Motion nr 1 LA Mellan  
Ang att hund på drevprov ska ha ett D-cert av 3 1a pris för SEJCH titel . 
CS yrkar avslag på motionen då nya championatregler är klara from 1/1-22 och gäller till 
31/12-25 då bedömningen sker med fler marginaler i pris valörerna 
Beslut : Mötet avslår motionen med tillägg att motionären kan återkomma inför nästa 
regelrevidering 2025. 
Motion nr 2 LA Nord Öst  
Gällande 2 domarsystem på Basset SM . Motionären vill också att person med egen uppfödd 
hund på Basset SM inte får delta som domare för att undvika källa till tvivel och resultat 
påverkas. 2 domarsystem är det i dagsläget redan. 
CS yrkar bifall av motionen gm röstning i CS , en röst i majoritet för bifall 
Beslut : Mötet beslutar avslå motionen då man misskrediterar domarkåren och inte tror de 
dömer rättvist. 
Motion nr 3 LA Nord Öst 
CS har behandlat motionen och med bakgrund att Specialklubbar /Rasklubbar inte ska besluta 
i våra gemensamma regelverk på Fullmäktige. Detta har även understrukits av SKK i en 
skrivelse till alla klubbar inom SKK. Detta då ett beslut i en regelfråga sedan kräver ytterligare 
ett Fullmäktige för att ändra i regelverket.  
CS yrkar därför avslag på motion  
Beslut : Mötet avslår motion med motivation enl ovan 
 
 
 

     Mötesordförande Eva Lejdbrandt               Justerare Per Nilsson   Justerare Cecilia von Braun 
 
 



Motion nr 4 LA Syd 
Ang ; att göra ck på utställning championatsgrundande till de raser inom SBaK där jaktmerit 
krävs och cert delas till jaktmeriterade. Detta har i dagsläget många jakthundsraser. 
CS yrkar avslag på motionen då nya regler är klara from 220101 och motionären kan 
återkomma innan nästa regelrevidering 2025. 
Beslut : Mötet bifaller motionen enl ovan men med tillägg ; att påbörja arbetet  inför 
regelrevidering 2025 redan nu , att ck  ska vara championatsgrundande för SBaK’s raser enl 
ovan . 
  
§18. Övriga, ej beslutsmässiga, ärenden som för kännedom/diskussion hänskjutits till  
       fullmäktige av styrelsen, rasklubb och/eller La alt. på mötet uppkommet ärende.  
Medlemstidning Basset Bladet  
Då vår redaktör vill sluta av åldersskäl måste vi hitta en annan lösning på vår tidning 
CS kommer också att få till möte med LA o RAS klubbar ang redaktörsroll i resp. styrelser  
CS meddelar beslut att from 220101 kommer vår tidning att göras av Jessling  

                        Original & Layout 
 
Digitalt Drevprov 
Patrik Särenfors går igenom ett förslag som fram arbetats tillsammans med ADB  
Förslaget kan testas parallellt med nuvarande och provas redan 211001  
 
CS vill också meddela att vi beslutat tilldela Berit Roos och Christina Järveback heders 

                        medlemskap för långt och förtjänstfullt arbete i klubben. Båda var på plats för utmärkelsen. 
                        Avgående styrelsemedlem Andreas Fager samt Christina Järveback avtackas med gåva.              

 
§19. Möte avslutas 

 Mötets ordförande Eva Lejdbrandt tackade för sig och lämnade över ordförandeskapet till  
             Håkan Hemäng som tackade mötesordförande för ett väl utfört arbete med en blomkvast 
             och tackar för förtroendet för kommande mandatperiod. 
  

           

 

Vid protokollet      Mötesordförande 

 

Magdalena Lindberg     Eva Lejdbrandt 

 

 

 

Mötesordförande    Justerare    Justerare 

 

Eva Lejdbrandt   Per Nilsson    Cecilia von Braun    


